
Folketingets Boligudvalg

Dato: 14. november 2005

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 13. oktober 2005
følger hermed – i 5 eksemplarer – socialministerens svar på spørgsmål 
nr. 4 (BOU Alm. del).

Spørgsmål nr. 4: 
 
”Finder ministeren denne situation rimelig, og hvad vil ministeren gøre for at 
ændre dette?”

Svar:

Som anført i min samtidige besvarelse af spørgsmål 3 finder jeg det rimeligt, 
at den forskel i lejen for forskellige boliger, der afspejler forskelle i kvalitet, 
fastholdes. Dette kan kun ske ved, at den procentuelle stigning i lejen er ens 
for alle afdelingens boliger. Der er endvidere efter min opfattelse i relevant 
omfang i lovgivningen taget højde for de situationer, hvor den omhandlede 
hovedregel kunne risikere at føre til urimelige resultater. Derfor ser jeg intet 
grundlag for at ændre lovgivningen på dette punkt.
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